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Notulen	  WTO	  –	  overleg	  Stichting	  Wijkorganisatie	  Ridderweide	  d.d.	  12	  september	  2012.	  
	  
	  
Aanwezig:	  dhr.	  V.	  Latifoĝlu	  (Dynamiek)	  dhr.	  M.	  Meeus	  (SCW)	  mevr.	  E.	  Smit	  (Prins	  Maurits-‐	  
school)	  dhr.	  H.	  Rijksen	  (	  Wijkteam	  Gemeente)	  dhr.	  J.	  Loosschilder	  (	  Gemeente)	  	  
mevr.	  W.	  van	  Heerewaarden	  (Prikactie)	  dhr.	  E.	  Scheepmaker	  (	  Bewonerscommissie	  Bloesemflats)	  
mevr.	  J.	  Moerman	  (SVT)	  mevr.	  D.	  van	  Elst	  (	  Bewonerscommissie	  Klaverweide)	  mevr.	  A.	  Stoffelen	  (	  
bewoonster	  wijk)	  mevr.	  M.	  Ketting	  -‐	  Jansen	  (	  Rotonda	  Ridderweide)	  dhr.	  N.	  Gradisen	  (	  PvdA)	  	  dhr.	  
H.	  Prijn	  (	  bewoner	  wijk)	  dhr.	  H.	  van	  Doesburg,dhr.	  D.	  Jansen	  (Bestuur	  Stichting	  Wijkorganisatie	  
Ridderweide)	  dhr.	  T.	  Cuijten	  (Secretaris)	  
dhr.	  A.	  de	  Groot	  (Penningmeester)	  mevr.	  L.	  de	  Groot	  (Notulist)	  
	  
Afwezig	  met	  kennisgeving:	  dhr.	  A.	  Maassen	  (Voorzitter)	  dhr.	  Y.	  Özturk	  (Toezicht	  en	  Handhaving)	  
dhr.	  J.	  Steenbekkers	  (	  Winkeliersvereniging	  Kwadrant)	  dhr.	  Alp	  (TDIB)	  
	  
Afwezig	  zonder	  kennisgeving	  :	  dhr.	  O.	  van	  Wijk	  (Politie)	  
	  
	  
1.	   Opening	  en	  Welkom.	  
	   Dhr.	  T.	  Cuijten	  opent	  de	  vergadering	  en	  heet	  iedereen	  van	  harte	  welkom,	  in	  het	  	  
	   bijzonder	  mevr.	  A.	  Stoffelen,	  mevr.	  D.	  van	  Elst	  -‐	  Engelen,	  dhr.	  M	  Meeus,	  dhr.	  Latifoĝlu,	  
	   en	  dhr.	  N.	  Gradisen.	  
	  
2.	   Notulen	  van	  20	  juni	  2012.	  
	   Dhr.	  J.	  Loosschilder	  geeft	  aan	  dat	  op	  bij	  4.1	  een	  foutje	  zit,	  er	  staat:	  dat	  de	  verlichting	  bij	  	  
	   het	  Kwadrant	  is	  vernieuwd,	  moet	  zijn	  bij	  de	  bloesemflats.	  
	   Dhr.	  E.	  Scheepmaker	  geeft	  aan	  dat	  de	  riolering	  verstopt	  is,	  maar	  dat	  het	  snel	  op	  
	   gelost	  wordt,	  dit	  moet	  zijn	  was.	  
	   Op	  blz.	  3	  onder	  aan	  staat	  in	  het	  punt	  over	  het	  pannaveld,	  dat	  dhr.	  J.	  Loosschilder	  dit	  
	   vermeld	  had,	  maar	  dit	  moet	  dhr.	  P.	  v.	  d.	  Lugt	  zijn,	  hr.	  J.Loosschilder	  beaamde	  alleen	  dat	  de	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  gesprekken	  gaande	  zijn.	  
	   Op	  blz.	  4	  in	  het	  punt	  over	  het	  bezoek	  van	  burgemeester	  dhr.	  Steenakker	  aan	  de	  wijk	  is	  	  
	   de	  naam	  van	  de	  burgemeester	  foutief,	  dit	  moet	  zijn	  dhr.	  Beenakker.	  
	   Bij	  deze	  is	  dit	  gecorrigeerd.	  
	   De	  notulen	  zijn	  verder	  inhoudelijk	  en	  tekstueel	  goedgekeurd.	  
	  
	  
	  



	  
	  
	  
	  
	  
3.	  Ingekomen	  -‐/	  uitgaande	  post.	  Peildatum	  20	  juni	  2012	  
	  
Ingekomen	  post	  
	  
Datum	  ontvangst	   Afzender	   Onderwerp	   Datum	  archief	  
22	  juni	   Joost	  Biggelaar	   Spelen	  Tielerwaardlaan	   	  	  
25	  juni	   Johan	  Loosschilder	   Reactie	  op	  notulen	   	  	  
26	  juni	   Sportplaza	   Zaalreservering	  Koersbal	   	  	  
02	  juli	   Evert	  Roovers	   Jeu	  de	  bloules	  baan	   	  	  
05	  juli	   Bowling	  Centrum	   Rekening	  bowlen	   	  	  
09	  juli	   Margo	  Koehorst	   Bijeenkomst	   	  	  
08	  aug.	   Burgernet	   Ppromoting	   	  	  
19	  aug.	   Mozaiëk	   Vrijwilligersmarkt	   	  	  
24	  aug.	   Mozaiëk	   Info	  activiteiten	   	  	  
24	  aug.	   Dir.	  Rotonda	   Koersbal	   	  	  
04	  sept.	   Dir.	  Rotonda	   Open	  huis	   	  	  
04	  sept.	   DHL	   Vrijwilliger	   	  	  
05	  sept.	   Mieke	  Peters	   Vrede	  Expres	   	  	  
	   	   	   	  
Uitgaande	  post	   	   	   	  
	   	   	   	  
Datum	  verzending	   Geadresseerde	   Onderwerp	   Datum	  archief	  
04	  aug.	   Ellen	  Smits	   Gymzaal	  Pr.	  Mauritssch.	   	  	  
16	  aug.	   Anja	  Stoffelen	   Overleg	  afspraak	   	  	  
17	  aug.	   Media	   Tiel	  natuurlijk	  schoon	   	  	  
18	  aug.	   Johan	  Loosschilder	   Planning	  Prikactie	   	  	  
	  
	  
4.	   Mededelingen	  uit:	  
	  
4.0	   Politie	  (dhr.	  O.	  van	  Wijk)	  
	   -‐	  dhr.	  O.	  van	  Wijk	  is	  helaas	  niet	  aanwezig.	  
4.1	   Gemeente	  (dhr.	  J.	  Loosschilder)	  
	   -‐	  Dhr.	  J.	  Loosschilder	  	  geeft	  n.a.v.	  afwezigheid	  van	  dhr.	  Özturk	  door	  dat	  aandachtspunten	  
	   	  	  	  in	  de	  wijk	  bij	  het	  Jaagpad	  blijven,	  er	  wordt	  daar	  tot	  24.00	  uur	  gecontroleerd.	  
	   -‐	  Het	  gesprek	  dat	  met	  mevr.	  M.	  Koehorst	  zou	  plaats	  vinden	  is	  verplaatst,	  na	  19	  september	  
	   	  	  	  zal	  zij	  met	  dhr.	  T.	  Cuijten	  een	  nieuwe	  afspraak	  maken.	  
	   -‐	  De	  brief	  van	  de	  Heide	  Maatschappij	  Pit	  die	  binnen	  is	  gekomen	  is	  misschien	  ook	  iets	  voor	  de	  
	   	  	  	  de	  prikacties	  opperden	  dhr.	  J.	  Loosschilder,	  dhr.	  T.	  Cuijten	  geeft	  aan	  dat	  dit	  in	  de	  volgende	  
	   	  	  	  bestuursvergadering	  zeer	  zeker	  besproken	  zal	  worden.	  
	   -‐	  Dhr.	  J.	  Loosschilder	  meldt	  dat	  er	  22	  november	  a.s.	  een	  terugkoppeling	  is	  van	  de	  afgelopen	  
	   	  	  	  wijkschouw,	  er	  wordt	  nog	  bekeken	  op	  welke	  locatie	  dit	  zal	  zijn.	  
	  
	  
	  



	  
4.2	   Stichting	  Wijkorganisatie	  Ridderweide	  
	   -‐	  Het	  koersbal	  voor	  ouderen,	  op	  5	  oktober	  a.s.	  gaat	  deze	  activiteit	  weer	  van	  start.	  
	   	  	  	  De	  locatie	  wordt	  de	  gymzaal	  Rotonda	  Ridderweide,	  ieder	  vrijdag	  wordt	  er	  gespeeld	  van	  
	   	  	  14.00	  t/m	  16.00	  uur	  	  in	  de	  maanden	  oktober	  t/m	  maart.	  

	  	  In	  principe	  wordt	  er	  begonnen	  met	  1	  mat,	  t.z.t.	  zal	  ook	  de	  2e	  mat	  in	  gebruik	  worden	  
	   	  	  genomen,	  dan	  kunnen	  er	  ook	  meerdere	  mensen	  worden	  uitgenodigd.	  
	   	  	  Dhr.	  T.	  Cuijten	  bedankt	  nogmaals	  mevr.	  M.	  Ketting	  dat	  er	  gebruik	  van	  de	  gymzaal	  gemaakt	  
	   	  	  kan	  worden.	  
	   -‐	  Dhr.	  T.	  Cuijten	  informeert	  hoe	  de	  status	  van	  het	  bouwsel	  in	  de	  Vurenlaan	  133	  is,	  SCW	  
	   	  	  heeft	  een	  vergunning	  afgegeven	  en	  volgens	  dhr.	  Elmzoon	  is	  er	  hoger	  gebouwd	  dan	  
	   	  	  wettelijk	  is	  toegestaan.	  
	   	  	  Dhr.	  M.	  Meeus	  legt	  uit	  dat	  na	  de	  vergunning	  inderdaad	  het	  bouwwerk	  te	  hoog	  was	  en	  
	   	  	  de	  goot	  te	  ver	  uitstak,	  de	  goot	  is	  inmiddels	  aangepast	  en	  voor	  de	  hoogte	  had	  de	  bewoner	  
	   	  	  bij	  de	  gemeente	  een	  nieuwe	  vergunning	  aangevraagd,	  die	  hij	  inmiddels	  heeft	  gekregen.	  
	   	  	  Er	  was	  nog	  aangegeven	  dat	  hij	  de	  rommel	  op	  moest	  ruimen	  en	  de	  schutting	  in	  orde	  moest	  
	   	  	  maken	  en	  dat	  is	  nu	  ook	  gebeurd.	  
	   	  	  Enkele	  aanwezigen	  geven	  aan	  dat	  hij	  een	  compressor	  gebruikt,	  die	  nogal	  veel	  herrie	  maakt,	  

	  	  hierover	  is	  niets	  bekend.	  
-‐	  De	  groenvoorziening	  blijft	  een	  probleem,	  op	  diverse	  plaatsen	  is	  het	  groen	  te	  hoog,	  vooral	  
	  	  op	  de	  hoek	  Vurenlaan	  -‐	  Liendenlaan,	  hier	  moet	  echt	  iets	  aan	  gedaan	  worden.	  
	  	  Dhr.	  H.	  Rijksen	  heeft	  dit	  genoteerd	  en	  zal	  het	  doorgeven.	  
-‐	  Op	  sommige	  plekken	  worden	  de	  straatnaambordjes	  erg	  groen,	  kunnen	  deze	  schoongemaakt	  
	  	  worden,	  dit	  zal	  dhr.	  H.	  Rijksen	  ook	  doorgeven.	  
-‐	  Op	  enige	  houten	  schuttingen,	  vooral	  in	  de	  Wadenoijenlaan	  worden	  reclameborden	  
	  	  	  geplaatst,	  kan	  dit	  zo	  maar?	  Hr.	  M.Meeus	  (SCW)	  zal	  dit	  onderzoeken.	  
-‐	  De	  4e	  Jeu	  de	  boulesbaan	  wordt	  nog	  niet	  aangelegd,	  het	  is	  te	  veel	  werk	  voor	  de	  mensen	  
	  	  van	  Dynamiek.	  In	  het	  begin	  waren	  de	  ambtenaren	  erg	  enthousiast	  voor	  een	  4e	  baan,	  	  
	  	  maar	  het	  blijkt	  toch	  ingrijpender	  dan	  gedacht.	  
	  	  	  Dhr.	  J.	  Loosschilder	  geeft	  aan	  dat	  in	  Kapel	  -‐	  Avezaath	  ook	  Jeu	  de	  boules	  banen	  zijn	  	  
	  	  	  aangelegd,	  op	  een	  vrij	  makkelijke	  manier	  is	  dit	  gebeurd,	  dhr.	  T.	  Cuijten	  zal	  hier	  naar	  
	  	  	  informeren.	  
-‐	  Bij	  het	  honden	  uitlaten	  zijn	  er	  nog	  steeds	  wijkbewoners	  die	  wel	  een	  opruimzakje	  bij	  zich	  
	  	  	  hebben	  maar	  deze	  niet	  gebruiken,	  ze	  laten	  de	  honden	  lopen	  en	  kijken	  er	  niet	  naar	  om.	  
	  	  	  Hoe	  is	  het	  gesteld	  met	  het	  toezicht	  hierop?	  
	  	  	  Toezicht	  en	  handhaving	  treden	  hier	  tegen	  wel	  degelijk	  op.	  
-‐	  In	  de	  wijk	  behoren	  diverse	  paden	  voorzien	  te	  zijn	  van	  Piketpaaltjes,	  onder	  het	  viaduct	  
	  	  	  Papensteeg	  liggen	  2	  paaltjes	  in	  de	  bosjes.	  
	  	  	  Bij	  het	  fruitpad	  is	  het	  paaltje	  neergelaten	  en	  nu	  rijden	  de	  auto’s	  gewoon	  door.	  
	  	  	  Dhr.	  Rijksen	  geeft	  aan,	  dat	  een	  ieder	  die	  toch	  gebruik	  moet	  maken	  van	  de	  paaltjes,	  
	  	  	  ze	  weer	  goed	  moet	  plaatsen,	  er	  zijn	  te	  veel	  mensen	  die	  een	  sleutel	  hebben,	  dhr.	  H.	  Rijksen	  
	  	  	  gaat	  hier	  achter	  aan.	  
	  

	  
4.3	   Woningcorporatie	  SCW:	  (dhr.	  M.	  Meeus)	  
	   -‐	  Dhr.	  M.	  Meeus	  stelt	  zich	  aan	  alle	  aanwezigen	  voor	  en	  verteld	  wat	  hij	  in	  het	  verleden	  voor	  
	   	  	  	  werkzaamheden	  heeft	  gedaan	  en	  wat	  nu	  zijn	  functie	  is	  bij	  SCW.	  
	   -‐	  Dhr.	  M.	  Meeus	  heeft	  gehoord	  dat	  er	  opzij	  bij	  de	  Liendenlaan	  heel	  veel	  poepzakje	  en	  ander	  	  
	   	  	  vuil	  tussen	  de	  bosjes	  ligt,	  mevr.	  L.	  de	  Groot	  bevestigd	  dit,	  want	  vanmiddag	  tijdens	  het	  
	   	  	  papier	  prikken	  lag	  er	  daar	  tussen	  de	  struiken	  zoveel	  troep	  dat	  het	  onbegonnen	  werk	  was.	  
	   	  	  Mevr.	  L.	  de	  Groot,	  vroeg	  of	  er	  wel	  door	  Lander	  daar	  schoon	  gemaakt	  wordt.	  
	   	  	  Hier	  moet	  wat	  aan	  gedaan	  worden.	  



	   	  
	  
-‐	  Ook	  is	  er	  een	  speeltuig	  in	  de	  Liendenlaan	  vernield,	  het	  is	  weggehaald	  en	  er	  wordt	  voorlopige	  

	   	  	  	  geen	  nieuwe	  geplaatst.	  
	  
4.4	   Woningcorporatie	  SVT	  (mevr.	  J.	  Moerman)	  
	   -‐	  Er	  is	  officieel	  verzoek	  ingediend	  bij	  B	  &	  W	  voor	  het	  plaatsen	  van	  een	  trapveld	  aan	  de	  	  
	   	  	  Tielerwaardlaan,	  nu	  is	  het	  afwachten	  op	  de	  reactie.	  
	  
4.5	  	   Toezicht	  en	  Handhaving	  (dhr.	  Y	  Özturk)	  
	   -‐	  Dhr.	  Y	  Özturk	  is	  helaas	  afwezig.	  
	  
4.6	   Wijkteam	  Gemeente	  (	  dhr.	  H.	  Rijksen)	  
	   -‐	  De	  bushalte	  bij	  de	  Bloesemflats	  is	  verplaatst.	  
	   -‐	  Dhr.	  E.	  Scheepmaker	  verteld	  dat	  op	  de	  helft	  van	  de	  flats	  bij	  de	  laagbouw	  de	  toegang	  is	  
	   	  	  verbreed,,	  volgens	  dhr.	  H.	  Rijksen	  is	  er	  toestemming	  voor	  een	  inrit,	  maar	  niet	  om	  het	  nog	  
	   	  	  breder	  te	  maken,	  dhr.	  H.	  Rijksen	  gaat	  hier	  achter	  heen.	  
	  
4.7	  	   Bewonerscommissie	  Bloesemflats	  (	  dhr.	  E.	  Scheepmaker)	  
	   -‐	  Dhr.	  E.	  Scheepmaker	  heeft	  verder	  geen	  punten.	  
	  
4.8	   	  Prins	  Mauritsschool	  (mevr.	  E.	  Smits)	  
	   -‐	  Op	  14	  november	  organiseren	  ouders	  ’s	  middags	  een	  fancy	  fair	  voor	  nieuw	  boeken	  voor	  
	   de	  bibliotheek.	  
	   -‐	  Van	  10	  t/m	  17	  december	  komt	  de	  Vrede	  expresbus	  naar	  de	  school	  er	  is	  ook	  een	  mail	  naar	  
	   de	  wijkvereniging	  gegaan,	  dhr.	  T.	  Cuijten	  geeft	  aan	  dat	  dit	  onderwerp	  in	  de	  eerstvolgende	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  bestuursvergadering	  besproken	  zal	  worden.	  
	  
4.9	   	  Rotonda	  Ridderweide	  (	  mevr.	  M.	  Ketting)	  
	   -‐	  De	  naam	  van	  de	  Rotondaschool	  is	   veranderd	  in	  Rotonda	  Ridderweide	  en	  heeft	  nu	  een	  
	  	  	  	   	  	  directrice,	  er	  is	  vandaag	  naar	  aanleiding	  van	  de	  renovatie	  van	  de	  school	  een	  open	  dag	  
	   	  	  geweest.	  Het	  bestuur	  van	  Stichting	  Wijkorganisatie	  Ridderweide	  was	  hierbij	  aanwezig.	  
	   	  	  Iedereen	  kan	  altijd	  een	  keer	  naar	  binnen	  komen	  lopen	  om	  de	  school	  te	  bekijken.	  
	  
4.10	   Winkelvereniging	  Kwadrant	  (dhr	  J.	  Steenbekkers)	  
	   -‐	  Dhr.	  J.	  Steenbekkers	  is	  helaas	  verhinderd,	  maar	  heeft	  een	  email	  gestuurd	  naar	  het	  
	   	  	  secretariaat.	  
	   	  	  Dit	  staat	  in	  de	  mail:	  Het	  is	  alweer	  een	  poos	  onrustig	  in	  de	  wijk	  (zie	  de	  gesprekken	  Westlede	  	  
	   	  	  etc.)	  en	  dit	  is	  zich	  aan	  het	  verplaatsen	  naar	  het	  Kwadrant.	  
	   	  	  De	  laatste	  maanden	  is	  er	  regelmatig	  ingebroken,	  ramen	  ingegooid	  en	  dingen	  vernield.	  
	   	  	  Wij	  vermoeden	  zelf	  dat	  het	  hier	  vaak	  lijkt	  op	  een	  vorm	  van	  baldadigheid	  van	  een	  groep	  	  
	   jeugdigen	  uit	  de	  wijk.	  
	   Vraag	  aan	  dhr.	  O.	  van	  Wijk	  zou	  zijn	  of	  de	  frequentie	  van	  surveillance	  om	  het	  Kwadrant	  
	   verhoogd	  kan	  	  worden.	  
	   -‐	  De	  verkeerscampagne	  die	  we	  gehouden	  hebben	  omtrent	  het	  tegen	  het	  verkeer	  in	  rijden	  
	   	  	  	  heeft	  goed	  gewerkt.	  
	   	  	  	  Natuurlijk	  zijn	  er	  altijd	  mensen	  die	  zich	  nergens	  aan	  houden.	  
	   	  	  	  Om	  er	  voor	  te	  zorgen	  dat	  deze	  mensen	  niet	  teveel	  navolgers	  krijgen,	  zouden	  wij	  het	  als	  
	   	  	  	  Kwadrant	  op	  prijs	  stellen,	  als	  er	  voor	  de	  drukke	  periodes	  een	  aantal	  keren	  zou	  worden	  
	   	  	  	  gecontroleerd	  hierop.	  
	   	  	  	  De	  mensen	  worden	  er	  dan	  weer	  even	  aan	  herinnerd	  dat	  het	  toch	  echt	  niet	  de	  bedoeling	  
	   	  	  	  is	  om	  tegen	  het	  verkeer	  in	  te	  rijden.	  



	   	  
	  
	   -‐	  	  Dhr.	  J.	  Loosschilder	  geeft	  aan	  dat	  als	  de	  Winkeliersvereniging	  extra	  controle	  wil	  
	   	  	  	  tijdens	  drukke	  periode,	  zij	  dit	  zelf	  moeten	  vragen	  aan	  de	  politie.	  
	   -‐	  	  De	  winkelwagentjes	  geven	  nog	  steeds	  problemen,	  er	  wordt	  gezegd	  dat	  de	  EMTE	  negatief	  
	   	  	  	  is	  benaderd	  door	  SCW,	  er	  zijn	  foto’s	  gemaakt	  van	  verschillende	  wagentjes	  in	  de	  wijk	  en	  als	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  EMTE	  gaat	  kijken	  is	  er	  niets	  te	  vinden.	  
	   	  	  	  Dhr.	  M.	  Meeus	  neemt	  hierover	  nog	  verder	  contact	  op	  met	  dhr.	  J.	  Steenbekkers.	  
	  
4.11	   Dynamiek	  (dhr.V.	  Latifoĝlu)	  
	   -‐	  Dhr.	  V.	  Latifoĝlu	  stelt	  zich	  voor	  en	  verteld	  wat	  zijn	  bezigheden	  zijn	  bij	  Dynamiek.	  
	   -‐	  Dhr.	  T.	  Cuijten	  vraagt	  of	  er	  nog	  activiteiten	  zijn	  bij	  Dynamiek,	  hij	  wil	  dit	  graag	  weten	  
	   	  	  zodat	  we	  niet	  doubleren,	  dhr.	  V.	  Latifoĝlu	  zal	  hiernaar	  informeren.	  
	  
4.12	   TDIB	  (dhr.	  Alp)	  
	   -‐	  Dhr.	  Alp	  is	  helaas	  	  weer	  niet	  aanwezig.	  
	  
4.13	   	  Bewonerscommissie	  Klaverweide	  (mevr.	  D.	  v.	  Elst	  )	  
	   -‐	  Mevr.	  D.	  v.	  Elst	  vraagt	  aan	  dhr.	  H.	  Rijksen	  of	  Klaverweide	  strooizout	  kan	  krijgen	  in	  de	  
	   	  	  winter,	  bij	  de	  Batouwe	  wordt	  er	  gezegd	  dat	  men	  zout	  bij	  de	  Gemeente	  kan	  krijgen.	  
	   	  	  Het	  is	  in	  de	  winter	  vaak	  erg	  glad	  vanaf	  de	  oprit	  naar	  de	  hoek	  bij	  de	  rotonde.	  
	   	  	  Er	  wordt	  volgens	  dhr.	  H.	  Rijksen	  geen	  zout	  uitgedeeld,	  de	  bewonerscommissie	  Klaverweide	  
	   	  	  moet	  hier	  zelf	  voor	  zorgen,	  de	  trottoirs	  worden	  ook	  niet	  gestrooid.	  
	   	  	  Alleen	  bij	  bushaltes	  en	  het	  station	  wordt	  gestrooid,	  zo	  is	  het	  strooi	  -‐/	  preventiebeleid.	  
	   	  	  Dhr.H.	  Jansen	  is	  gladheid	  coördinator	  gemeente,	  hier	  kan	  contact	  mee	  worden	  opgenomen.	  	  
	   -‐	  Bij	  het	  Turkse	  ontmoetingsgebouw,	  groeien	  bramenstruiken	  die	  wel	  heel	  erg	  groot	  worden,	  
	   	  	  ze	  hangen	  erg	  over	  de	  stoep,	  zodat	  men	  er	  erg	  veel	  last	  van	  heeft,	  vooral	  bij	  nat	  weer.	  
	   	  	  Dhr.	  H.	  Rijksen	  gaat	  hier	  achter	  aan.	  
	  
	   Mevr.	  A.	  Stoffelen	  (bewoonster	  wijk)	  
	   -‐	  De	  Wadenoijenlaan	  lijkt	  regelmatig	  wel	  op	  een	  race	  baan,	  ondanks	  dat	  het	  30	  kilometer	  
	   	  	  is	  en	  de	  straat	  dood	  loopt,	  wordt	  daar	  niet	  naar	  gekeken,	  het	  loopt	  een	  keer	  fout	  af.	  
	   	  	  De	  algemene	  indruk	  van	  allen	  is	  toch	  wel	  dat	  het	  vaak	  de	  bewoners	  zelf	  zijn.	  
	   	  	  Dhr.	  J.	  Loosschilder	  geeft	  aan	  dat	  er	  toch	  vaak	  gecontroleerd	  wordt,	  maar	  het	  kan	  nog	  een	  
	   	  	  keer	  in	  de	  nabeschouwing	  van	  de	  wijkschouw	  besproken	  worden.	  
	   	  	  Mevr.	  D.	  v.	  Elst	  geeft	  aan	  dat	  zij	  al	  verschillende	  keren	  bij	  deze	  vergaderingen	  van	  de	  
	   	  	  Wijkschouw	  is	  geweest	  en	  dat	  er	  verteld	  wordt	  dat	  er	  gecontroleerd	  zal	  worden,	  maar	  
	   	  	  dat	  dit	  haast	  niet	  gebeurd.	  
	   	  	  Het	  zal	  nogmaals	  met	  de	  Politie	  en	  Toezicht	  en	  Handhaving	  worden	  besproken.	  
	   -‐	  Volgens	  mevr.	  A.	  Stoffelen	  is	  er	  twee	  keer	  ingebroken	  in	  de	  buurt,	  als	  het	  niet	  meer	  is.	  
	   	  	  De	  veiligheid	  wordt	  zo	  toch	  minder	  in	  de	  buurt,	  voor	  wijkpreventie	  is	  helaas	  te	  weinig	  
	   	  	  animo,	  mevr.	  A.	  Stoffelen	  is	  op	  de	  veiligheidsavond	  geweest	  en	  zij	  wil	  hier	  graag	  meer	  
	   	  	  mee	  doen.	  
	   -‐	  Op	  de	  Wadenoijenlaan	  laatste	  blok,	  staat	  een	  platen	  schutting,	  met	  allerlei	  soorten	  platen,	  
	   	  	  je	  kunt	  er	  heel	  goed	  doorheen	  kijken	  en	  daar	  achter	  lijkt	  het	  wel	  een	  auto	  kerkhof,	  
	   	  	  regelmatig	  wordt	  er	  een	  plaat	  weggehaald	  of	  om	  iets	  weg	  te	  halen	  of	  iets	  er	  weer	  neer	  	  
	   	  	  te	  zetten,	  dhr.	  M.	  Meeus	  (SCW)	  zal	  hiernaar	  kijken.	  
	  
	   Dhr.	  N.	  Gradisen	  (PvdA)	  
	   -‐	  Vindt	  het	  interessant	  om	  een	  keer	  deze	  vergadering	  mee	  te	  maken,	  jammer	  dat	  het	  op	  
	   	  	  	  woensdag	  is	  dan	  is	  er	  meestal	  raadsvergadering.	  
	  



	   	  
	   	  
	   Dhr.	  H.	  Prijn	  (	  Bewoner	  wijk)	  
	   -‐	  Tijdens	  de	  winter	  wordt	  er	  met	  sneeuwschuiven	  bij	  de	  fietspaden	  alles	  op	  een	  hoop	  
	   	  	  	  geschoven,	  dit	  geeft	  voor	  personen	  met	  een	  elektrische	  scooter	  veel	  problemen,	  het	  
	   	  	  	  is	  de	  eerste	  keer	  dat	  dhr.	  H.	  Rijksen	  dit	  hoort,	  het	  schoonmaken	  van	  de	  wegen	  heeft	  	  
	   	  	  	  een	  bepaalde	  route	  ,	  hij	  zal	  dit	  met	  de	  andere	  partijen	  doorspreken.	  
	   -‐	  Dhr.	  H.	  Prijn	  heeft	  verschillende	  foto’s	  gemaakt	  in	  de	  wijk,	  bij	  een	  pad	  zijn	  er	  hekken	  van	  een	  	  
	   	  	  poort	  verzet	  door	  bewoners	  zodat	  er	  geen	  fietsen	  en	  brommers	  doorkunnen,	  dus	  ook	  geen	  
	   	  	  elektrische	  scooter,	  dit	  mag	  dus	  echt	  niet	  volgens	  dhr.	  H.	  Rijksen	  en	  zal	  hiernaar	  kijken.	  
	   	  	  Dhr.	  H.	  Prijn	  kan	  met	  zijn	  elektrische	  scooter	  bepaalde	  trottoirs	  niet	  op-‐	  of	  afkomen	  bv.	  
	   	  	  bij	  een	  pad,	  dat	  achter	  de	  huizen	  loopt,	  de	  foto’s	  heeft	  hij	  aan	  H.	  Rijksen	  gegeven,	  
	   	  	  deze	  zal	  een	  onderzoek	  instellen.	  
	   	  
5.	  Voortgangsreportage.	  
	   -‐	  De	  dansclinic	  is	  ondertussen	  gestart,	  	  er	  wordt	  iedere	  2e	  en	  4e	  woensdag	  les	  gegeven,	  
	   	  	  	  voor	  de	  jeugd	  van	  7	  t/m	  9	  jaar	  en	  van	  10	  t/m	  	  13	  jaar.	  
	   -‐	  Activiteiten	  voor	  de	  ouderen:	  op	  5	  oktober	  begint	  het	  Koersbal	  in	  de	  gymzaal	  van	  Rotonda	  	  
	   	  	  Ridderweide,	  ieder	  vrijdag	  wordt	  er	  gespeeld	  van	  14.00	  t/m	  16.00	  uur,	  van	  	  
	   	  	  oktober	  t/m	  maart.	  
	   -‐	  Tuinafval:	  dhr.	  A.	  de	  Groot	  is	  bezig	  om	  een	  opzet	  te	  maken	  voor	  de	  tuinafval	  dag	  in	  	  
	   	  	  	  maart	  2013.	  
	   -‐	  Buitenspeeldag:	  we	  hopen	  om	  volgend	  jaar	  in	  samenwerking	  met	  Bloesemflats	  en	  Kwadrant	  
	   	  	  	  weer	  een	  buitenspeeldag	  te	  kunnen	  organiseren,	  misschien	  iets	  minder	  groot	  opgezet.	  
	   	  
6.	  Rondvraag.	  
	   -‐	  Mevr.	  L.	  de	  Groot	  vraag	  aan	  dhr.	  H.	  Rijksen	  wanneer	  er	  iets	  gedaan	  kan	  worden	  aan	  de	  	  
	   	  	  	  speeltuin	  in	  de	  Avezaathstraat,	  nadat	  er	  nieuw	  zand	  in	  is	  gedaan,	  is	  het	  er	  niet	  mooier	  	  
	   	  	  	  op	  geworden,	  er	  is	  best	  veel	  gras	  verwijderd,	  er	  is	  door	  een	  zware	  machine	  het	  trottoir	  
	   	  	  	  een	  beetje	  kapot	  gereden,	  er	  is	  zand	  overheen	  gegooid	  en	  verder	  niets	  aan	  gedaan.	  
	   	  	  	  Doordat	  het	  zand	  doorloopt	  tot	  de	  stoep	  ligt	  deze	  altijd	  onder	  het	  zand,	  dit	  kan	  soms	  	  
	   	  	  	  glad	  zijn.	  
	   	  	  	  Zodra	  de	  opzichter	  van	  vakantie	  terug	  is	  zal	  dit	  aan	  hem	  worden	  doorgegeven.	  
	   -‐	  In	  de	  Geldermalsenstraat	  zijn	  ze	  nu	  met	  de	  riolering	  bezig	  als	  ze	  voor	  de	  afrit	  die	  naar	  
	   	  	  	  de	  garages	  loopt	  aan	  de	  gang	  gaan,	  wordt	  	  dit	  dan	  aan	  de	  bewoners	  kenbaar	  gemaakt?	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  waar	  ze	  nu	  bezig	  zijn	  stonden	  nog	  auto’s,	  toe	  de	  boel	  al	  open	  lag,	  volgens	  dhr.	  H.	  Rijksen	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  krijgen	  de	  bewoners	  bericht	  als	  het	  zover	  is.	  
	   -‐	  Dhr.	  D.	  Jansen	  vraagt	  aan	  dhr.	  M.	  Meeus	  of	  er	  al	  iets	  bekend	  is	  over	  Westlede	  en	  de	  
	   	  	  Bikkelkamp,	  dhr.	  M.	  Meeus	  weet	  nog	  niets,	  maar	  zal	  informeren.	  
	   -‐	  mevr.	  E.	  Smits	  vraagt	  of	  het	  geregeld	  kan	  worden	  of	  de	  prikactie	  voor	  de	  Pr.	  Maurits-‐	  
	   	  	  	  school	  verschoven	  kan	  worden	  naar	  de	  3e	  week	  van	  de	  maand,	  dit	  omdat	  er	  kinderen	  
	   	  	  	  op	  deze	  school	  zitten	  die	  ook	  graag	  naar	  de	  dansclinic	  willen	  doen,	  maar	  ook	  met	  de	  	  
	   	  	  	  prikactie	  mee	  willen	  blijven	  doen.	  
	   	  	  	  Dhr.	  T.	  Cuijten	  zal	  kijken	  of	  dit	  geregeld	  kan	  worden.	  
	   -‐	  Mevr.	  D.	  v.	  Elst	  vraagt	  of	  het	  koersbal	  alleen	  voor	  de	  Batouwe	  is	  en	  bewoners	  van	  de	  
	   	  	  	  Ridderweideflat	  is	  en	  niet	  voor	  andere	  wijkbewoners.	  
	   	  	  	  Dhr.	  T.	  Cuijten	  vertelt	  dat	  altijd	  moeilijk	  was,	  maar	  nu	  is	  de	  groep	  gesplitst,	  alleen	  
	   	  	  	  blijft	  er	  nog	  een	  mat	  bij	  de	  Batouwe,	  zodra	  we	  deze	  mat	  terug	  krijgen,	  kunnen	  er	  meer	  
	   	  	  	  mensen	  inschrijven	  voor	  het	  Koersbal,	  mocht	  het	  zover	  zijn	  dan	  zal	  dhr.	  T.	  Cuijten	  dit	  
	   	  	  	  doorgeven.	  
	  
	  



	   -‐	  Voorzitter	  dankt	  allen	  voor	  hun	  inbreng	  en	  sluit	  hierop	  de	  vergadering.	  
	  
	  
	   	  	  	  	  
Notulist	  Lien	  de	  Groot	  
Volgend	  WTO	  -‐	  overleg	  is	  op	  7	  november	  2012	  


